
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: Storfjord rådhus
Dato: 28.04.2010
Tidspunkt: 09:00 – 11:20

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem
Jan Kåre Pedersen Medlem

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer
Tor Erik Skoglund MEDL STSP

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer
Birger Sommerseth Tor Erik Skoglund

Merknader
Sak 17/10 ble tatt opp som ekstrasak.

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
May Tove Lilleng Oppvekst- og kultursjef
Maria Figenschau Kulturkonsulent
Lena Nilsen Sekretær
Trond Roger Larsen Konstituert rådmann

Hatteng, 28.04.10

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble bestemt på 
møtet.

Inger Heiskel  Birger Sommerseth



 Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 13/10 Referatsaker Formannskapet 28.04.10 2010/2041

PS 14/10 Bolyst 2010 - kommunal egenandel 2010/1905
PS 15/10 Forslag til kriterier for fylkesvis tildeling av 

spillemidler - høringsuttalelse fra Storfjord 
kommune

2010/1561

PS 16/10 Skolestruktur og tilbud i Troms- høringsuttalelse 2010/2054
PS 17/10 Samarbeidsavtale om interkommunal PP-tjeneste 2009/5157



PS 13/10 Referatsaker Formannskapet 28.04.10

Rådmannens innstilling
Sakene ble referert.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Sakene ble referert.

PS 14/10 Bolyst 2010 - kommunal egenandel

Rådmannens innstilling
Storfjord kommune vil innarbeide kr. 250.000,- som egenandel til prosjektet Uterom for alle –
mangfoldige møteplasser (Bolyst 2010) i sitt budsjett, fordelt slik:

2010: kr. 50.000,-
2011: kr. 100.000,-
2012: kr. 100.000,-

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling, tillegg:

Midlene for 2010 innarbeides i årets budsjett ved regulering i juni. Midlene for 2011 og 2012 
innarbeides ved ordinær budsjettprosess.

Midlene avsettes under forutsetning av tildeling fra Bolyst-midlene.

Forslag fra Arvid Lilleng:
Vestersida i stedet for Elvevoll.

Det ble først stemt over Arvid Lillengs forslag.

Forslaget ble forkastet med 4 mot 1 stemme.

Rådmannens innstilling med tilleggsinnstilling ble enstemmig vedtatt.



Vedtak:
Storfjord kommune vil innarbeide kr. 250.000,- som egenandel til prosjektet Uterom for alle –
mangfoldige møteplasser (Bolyst 2010) i sitt budsjett, fordelt slik:

2010: kr. 50.000,-
2011: kr. 100.000,-
2012: kr. 100.000,-

Midlene for 2010 innarbeides i årets budsjett ved regulering i juni. Midlene for 2011 og 2012 
innarbeides ved ordinær budsjettprosess.

Midlene avsettes under forutsetning av tildeling fra Bolyst-midlene.

PS 15/10 Forslag til kriterier for fylkesvis tildeling av spillemidler -
høringsuttalelse fra Storfjord kommune

Rådmannens innstilling
Storfjord kommune avgir følgende høringsuttalelse:

Det vises til kriteriegruppas forslag om å fjerne ordninga med særskilte tilskuddssatser for 
kommunene i Namdalen, Nordland, Troms og Finnmark, og for kommuner med færre enn 2000 
innbygger avvikles. For Storfjord kommunes del innebærer dette forslaget at et tillegg på 25% 
av ordinært tilskudd vil forsvinne. 

Vi anbefaler at departementet beholder ordninga med særskilte tilskuddssatser. Med 
utgangspunkt i kriteriegruppas begrunnelse for å fjerne ordninga vil vi begrunne vårt syn med 
følgende:

Etter vårt syn er dagens ordning med direktestimulerende midler i form av tilleggstilskudd over 
spillemiddelordninga den beste ordninga ut fra idretts- og aktivitetshensyn. Det er ikke en 
direkte sammenheng mellom kommunenes inntektssystem og anlegg for idrett og fysisk 
aktivitet, ettersom midler til idrettsutbygging ikke er nevnt spesielt som en del av innholdet i 
dette inntektssystemet. Et viktig forhold som også må tas med i betraktning er at svært mange 
idrettsanlegg bygges av lokale lag og foreninger, og at mange kommuner i dagens 
inntektssituasjon ikke har anledning til å yte særlig tilskudd til utbygginga.

Når det gjelder byggekostnader er det kriteriegruppas syn at det ikke er grunnlag for å anta at 
kostnadene ved etablering av idrettsanlegg er høyere i disse omårdene enn i resten av landet. 
Dette står i kontrast til informasjon fra Byggfakta Docu AS, som viser at Troms er det dyreste 
fylket å bygge i. Troms ligger i følge disse opplysningene 34 % høyere enn landsgjennomsnittet 
akkurat nå generelt på nybygg, mens prisen på idrettsbygg ligger ca 10 % over 
landsgjennomsnittet. Dette plasserer Troms som det dyreste fylke å bygge for tiden, og dette er 
forhold som i høyeste grad må tas med i betraktning.

Erfaringer fra Storfjord kommune gjennom mange år viser at tilgangen til kultur- og 
fritidsaktiviteter er en viktig faktor når unge i etableringsfasen skal velge bosted. For å sikre at 
lokale utbyggere i grisgrendte strøk fortsatt vil satse på anleggsutbygging, og dermed bidra til å 
opprettholde det tilbudet som finnes i Storfjord og andre bygdekommuner, er det viktig å 
beholde dagens stimuleringstiltak med tilleggstilskudd. 



Generelt må det tas høyde for den geografien man har i de nevnte områdene, og de 
konsekvenser det har for avstander og bosettingsmønster. Beregningsmetodene som benyttes må 
sikre at man unngår for store reiseavstander mellom de større anleggene i grisgrendte strøk, for å 
hindre nedgang i tilgangen til anlegg for idrett og fysisk aktivitet. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2010 

Behandling:
Tillegg til rådmannens innstilling:
Saksbehandler innarbeider i høringsuttalelsen: punkt vedr folkehelse, samt punkt vedr klima.

Rådmannens innstilling med tilleggsforslag enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord kommune avgir følgende høringsuttalelse:

Det vises til kriteriegruppas forslag om å fjerne ordninga med særskilte tilskuddssatser for 
kommunene i Namdalen, Nordland, Troms og Finnmark, og for kommuner med færre enn 2000 
innbygger avvikles. For Storfjord kommunes del innebærer dette forslaget at et tillegg på 25% 
av ordinært tilskudd vil forsvinne. 

Vi anbefaler at departementet beholder ordninga med særskilte tilskuddssatser. Med 
utgangspunkt i kriteriegruppas begrunnelse for å fjerne ordninga vil vi begrunne vårt syn med 
følgende:

Etter vårt syn er dagens ordning med direktestimulerende midler i form av tilleggstilskudd over 
spillemiddelordninga den beste ordninga ut fra idretts- og aktivitetshensyn. Det er ikke en 
direkte sammenheng mellom kommunenes inntektssystem og anlegg for idrett og fysisk 
aktivitet, ettersom midler til idrettsutbygging ikke er nevnt spesielt som en del av innholdet i 
dette inntektssystemet. Et viktig forhold som også må tas med i betraktning er at svært mange 
idrettsanlegg bygges av lokale lag og foreninger, og at mange kommuner i dagens 
inntektssituasjon ikke har anledning til å yte særlig tilskudd til utbygginga.

Når det gjelder byggekostnader er det kriteriegruppas syn at det ikke er grunnlag for å anta at 
kostnadene ved etablering av idrettsanlegg er høyere i disse omårdene enn i resten av landet. 
Dette står i kontrast til informasjon fra Byggfakta Docu AS, som viser at Troms er det dyreste 
fylket å bygge i. Troms ligger i følge disse opplysningene 34 % høyere enn landsgjennomsnittet 
akkurat nå generelt på nybygg, mens prisen på idrettsbygg ligger ca 10 % over 
landsgjennomsnittet. Dette plasserer Troms som det dyreste fylke å bygge for tiden, og dette er 
forhold som i høyeste grad må tas med i betraktning.

Erfaringer fra Storfjord kommune gjennom mange år viser at tilgangen til kultur- og 
fritidsaktiviteter er en viktig faktor når unge i etableringsfasen skal velge bosted. For å sikre at 
lokale utbyggere i grisgrendte strøk fortsatt vil satse på anleggsutbygging, og dermed bidra til å 
opprettholde det tilbudet som finnes i Storfjord og andre bygdekommuner, er det viktig å 
beholde dagens stimuleringstiltak med tilleggstilskudd. 

Generelt må det tas høyde for den geografien man har i de nevnte områdene, og de 
konsekvenser det har for avstander og bosettingsmønster. Beregningsmetodene som benyttes må 



sikre at man unngår for store reiseavstander mellom de større anleggene i grisgrendte strøk, for å 
hindre nedgang i tilgangen til anlegg for idrett og fysisk aktivitet. 

Saksbehandler innarbeider i høringsuttalelsen: punkt vedr folkehelse, samt punkt vedr klima.

PS 16/10 Skolestruktur og tilbud i Troms- høringsuttalelse

Rådmannens innstilling
Saken legges fram uten innstilling.

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2010 

Behandling:
Forslag fra Formannskapet:
Storfjord formannskap gir fullmakt til ordfører å gi høringsuttalelse ut fra de momenter som er 
framkommet i debatten.
Oppvekst- og kultursjef bistår ordfører i denne uttalelsen.

Forslaget enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Storfjord formannskap gir fullmakt til ordfører å gi høringsuttalelse ut fra de momenter som er 
framkommet i debatten.
Oppvekst- og kultursjef bistår ordfører i denne uttalelsen.

PS 17/10 Samarbeidsavtale om interkommunal PP-tjeneste

Rådmannens innstilling
1. Storfjord kommune viderefører dagens samarbeid med Balsfjord og Lyngen kommuner 

når Troms Fylkeskommune går ut av samarbeidet 01.01.2011. Samarbeidet reguleres av 
vedlagte samarbeidsavtale.

2. Storfjord kommunestyre godkjenner vedtektene for Interkommunal PP-tjeneste for 
Balsfjord, Storfjord og Lyngen kommuner. 

Saksprotokoll i Storfjord Formannskap - 28.04.2010 

Behandling:
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt.



Vedtak:
1. Storfjord kommune viderefører dagens samarbeid med Balsfjord og Lyngen kommuner 

når Troms Fylkeskommune går ut av samarbeidet 01.01.2011. Samarbeidet reguleres av 
vedlagte samarbeidsavtale.

2. Storfjord kommunestyre godkjenner vedtektene for Interkommunal PP-tjeneste for 
Balsfjord, Storfjord og Lyngen kommuner. 


